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De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 9 juni 2008; 

 
Onderwerp: speelplaats, snelheid en stoep in Pierik 
 

Inleiding  
Op woensdag 4 juni 2008 wandelde de SP door de wijk Pierik. Een mooie wijk, waar veel 
mensen met plezier wonen, sommigen al langdurig, zo bleek ons. Dat doet ons deugd, mensen 
die trots zijn op hun wijk en er oud willen worden. Die kwaliteit moet je koesteren. 
 
Uit eigen waarneming en uit gesprekken met bewoners bleek ons dat het trottoir in de 
Seringenstraat aan één kant wel is herbestraat en aan de andere kant niet. Met als gevolg dat 
de niet herbestraatte stoep hobbelig is en moeilijk begaanbaar voor ouderen, al dan niet met 
rollator.  
Ook bleek ons dat er in deze toch smalle straat hard, veel te hard gereden kan worden. 
Volgens bewoners is het verlagen van de verkeersdrempel bij de herbestrating zo laag 
geworden dat er snel gereden kan worden. 
Als laatste de betonnen tafeltennistafel bij het plein bij de Fresiastraat blijkt al enige tijd deels 
vernield te zijn waardoor deze niet meer uitnodigt om er een potje te gaan spelen. Zie ook de 
foto’s die de SP maakte in de bijlage. 
 

Dat brengt ons bij de volgende vragen: 
1. Is de wethouder bereid om de stoep aan de Seringenstraat te herstellen, zodat deze 

weer begaanbaar wordt voor iedereen? Zo nee, waarom niet? 
2. Wil het college onderzoeken welke maatregelen er kunnen worden genomen om de 

verkeersveiligheid in de wijk terug te brengen en er niet meer te hard kan worden 
gereden? Is het college bereid om te kijken of het mogelijk is om een 30 km zone in te 
stellen? Zo nee, waarom niet? 

3. Is de wethouder bereid om op korte termijn de tafeltennistafel te herstellen, zodat de 
buurtbewoners weer worden uitgenodigd om een potje te gaan spelen? Zo nee, 
waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Edwin Koster 



Bijlage: foto’s tafeltennistafel 
 

 
 

 


